
Protokół Nr 39/2018 
z posiedzenia XXXIX Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  16 października  2018 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 12.03. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 

zadań  w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania  Narkomanii na 2018 rok w gminie Obryte, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte                                                                                                             
       na  2018 r.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Obryte. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/247/2018 Rady 

Gminy Obryte z dnia 18 czerwca 2018 roku w sprawie przyjęcia projektu 
„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Obryte”. 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny,     
w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 

14. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 

15. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres kadencji 2014-2018. 
16. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy oraz z działalności 

Rady Gminy za okres kadencji 2014-2018. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXXIX Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
 
Za przyjęciem porządku obrad   głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad   został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXXVIII posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XXXVIII posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XXXVIII  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych (100% 
obecnych) . 
 
Protokół z XXXVIII posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Falba – wykonawca drogi w Sadykrzu miał wykonać małe poprawki, nie są 
zrobione do dzisiejszego dnia. Przy wywożeniu drzewa oberwało się pobocze, 
powinno to być naprawione. Proszę o interwencję w tej sprawie. 
P.Borczyński – jak wygląda sprawa przystanku w Rozdziałach. 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 
zadań w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Wójt – najpierw przedstawię sprawozdanie z działalności Wójta od poprzedniej 
sesji do dnia dzisiejszego, natomiast sprawozdanie za okres kadencji przedstawię w 
pkt 15.  
Wrzesień zaczął się rozpoczęciem roku szkolnego w naszej gminie (sprawy 
organizacyjne, sprawy dowozu uczniów do szkół i inne związane z rozpoczęciem 
roku).  
9 września odbyły się uroczystości upamiętniające żołnierzy poległych w czasie II 
wojny światowej w Zambskach Kościelnych. W tym roku uroczystości były pod 
patronatem Komendy Głównej Policji. 
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Zakończyliśmy realizację funduszu sołeckiego (30 zadań było do 
realizacji).Zakończyliśmy drogę w Kalinowie z dofinansowaniem z FOGR-u oraz ten 
odcinek w kierunku Narwii. 
Droga w Sokołowie jest rozpoczęta, termin wykonania do 31 października. 
Droga Psary Maliki – czekamy na pozwolenie na budowę. Będziemy chcieli do końca 
roku tą drogę wykonać. 
Termomodernizacja WDK w Obrytem – rozpoczęliśmy to zadanie z własnych 
środków, ale otrzymamy dofinansowanie w wysokości 80% od Wojewody a 
właściwie od Pana Premiera. 
Zakup samochodu strażackiego został sfinalizowany. 700.000 zł otrzymaliśmy 
dofinansowania , 163.000 zł dołożyliśmy z własnych środków. 
Podpisana jest umowa na dofinansowanie zakupu tablic edukacyjnych w 
miejscowościach Zambski Kościelne, Sokołowo Włościańskie i Gródek Rządowy. 
Dofinansowanie wynosi 175.000 zł ,udział własny gminy to 20%. 
Od lipca 2018 r. do chwili obecnej otrzymaliśmy 1.640.000 zł środków z zewnątrz. 
P.Skoczylas – wczoraj dostałem telefon, że Pan Łojek wywozi żwir z drogi (tej 
nowobudowanej) na własną posesję. Czy Pan Wójt wyraził na to zgodę. Proszę to 
sprawdzić. 
P.Wójt – nie znam tej sprawy. Pan Łojek był u mnie, ale mnie o tym nie informował. 
Wyjaśnimy tą sprawę. 
P.Borczyński – w imieniu mieszkańców Gostkowa chciałem podziękować za 
inwestycje zrealizowane dla tej wsi. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania  Narkomanii na 2018 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Skarbnik – zmiany wynikają ze zwiększenia dochodów z opłat za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 7.321,12 zł i wynosi 62.818,88 
zł. W związku z powyższym zwiększono plan dochodów oraz plan wydatków w 
harmonogramie.  
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty  jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr  XXXIX/257/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania  Narkomanii na 2018 rok w gminie Obryte została podjęta. 
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Skarbnik – od chwili omawiania zmian w WPF na komisjach nie ma nowych zmian 
w tej uchwale. 
Następnie P.Skarbnik omówiła tylko najważniejsze zmiany z uzasadnienia do 
Uchwały w sprawie zmiany WPF oraz z uzasadnienia do Uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Budżetowej na 2018 r. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty  jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXXIX/258/2018  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2018 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane na komisjach Rady 
Gminy i omówiłam przy zmianie WPF. Jeśli są pytania, to proszę zadawać.  
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest  za omawianą  uchwałą. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XXXIX/259/2018  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2014 r. została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Obryte. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt– zanim to omówię, wyjaśniam sprawę wożenia piasku. Firma, która 
wykonuje drogę  w Sokołowie poprosiła Pana Łojka, żeby przewiózł im piasku na 
mostek do wykonania przyczółku. 
Statut zawiera 95 paragrafów, określa tryb pracy Rady Gminy. W nowej kadencji 
czekają nas zmiany takie jak: nagrywanie sesji na żywo i publikowane w internecie, 
głosowanie imienne nad każdą uchwałą Rady, interpelacje będą składane pisemnie a 
Wójt w ciągu 14 dni będzie odpowiadał na nie. Pozostaną cztery Komisje stałe Rady 
Gminy, ale zostaje nie zmieniona tylko Komisja rewizyjna. Pozostałe komisje to : 
nowa Komisja Skarg, Wniosków i Petycji , Komisja Budżetowo-Gospodarcza, 
Rolnictwa i Planowania Przestrzennego oraz Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Bezpieczeństwa Publicznego. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty  jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXIX/260/2018  w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Obryte została 
podjęta. 
 
Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 
uchwałodawczej. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – ta uchwała jest elementem nierozłącznym Statutu Gminy. 100 mieszkańców 
może wystąpić do Rady Gminy z inicjatywą uchwałodawczą. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty  jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXIX/261/2018  w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 
uchwałodawczej została podjęta. 
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/247/2018 Rady 
Gminy Obryte z dnia 18 czerwca 2018 roku w sprawie przyjęcia projektu 
„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Obryte”. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Dyga – jest to uchwała „kosmetyczna”, organ regulacyjny zalecił dokonanie zmian 
w regulaminie. W celu otrzymania pozytywnej opinii podjęcie uchwały jest zasadne. 
Po otrzymaniu pozytywnej opinii od Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki 
Wodnej w Warszawie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie , Rada 
podejmie uchwałę o przyjęciu Regulaminu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty  jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXIX/262/2018 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/247/2018 
Rady Gminy Obryte z dnia 18 czerwca 2018 roku w sprawie przyjęcia projektu 
„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Obryte” została  podjęta. 
 
Ad.12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 
w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Sekretarz – wszyscy radni otrzymali informację w  w/w sprawie w  formie 
pisemnej.  
Następnie P.Sekretarz streścił w/w informację, która stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Sekretarz – składam podziękowanie całej kadrze pedagogicznej za dobre rezultaty 
osiągane przez naszych uczniów. W niedzielę 14 października odbyło się nadanie 
imienia Szkole Podstawowej w Obrytem Kardynała Stefana Wyszyńskiego. Został 
zakupiony sztandar .Dziękuję Pani Dyrektor, pracownikom i  Pani Agnieszce Bala za 
duże zaangażowanie w przygotowanie tej uroczystości. 
Pytań nie zgłoszono. 
Godz. 12.50 – Przewodniczący RG ogłosił 15-minutową przerwę. 
Godz.13.10 – Przewodniczący RG wznowił obrady Sesji Rady Gminy. 
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Ad.13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 
 
P.Przew.RG - wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe  za 2017 rok kompletne 
i w ustawowym terminie. W ustawowym terminie zostały również złożone 
oświadczenia majątkowe składane przez radnych  i Wójta na dwa miesiące przed 
upływem kadencji . 
Wszystkie oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu weryfikacji 
danych zawartych w oświadczeniach.  
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku  do chwili obecnej nie przekazał 
informacji o wynikach analizy oświadczeń majątkowych.  
Wojewoda Mazowiecki również nie przysłał pisma o wynikach analizy oświadczeń 
majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 
Następnie P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi.  
P.Wójt - wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych oraz inne osoby 
zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych  złożyli oświadczenia majątkowe  
za 2017 rok kompletne i w ustawowym terminie.  
Wszystkie  oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu 
weryfikacji danych zawartych w oświadczeniach.  
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku do dnia dzisiejszego nie przekazał 
informacji o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 
 
Ad.14. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Wójt –na plan w wysokości 90.000,00 zł, wydatkowano środki w wysokości 
61.459,39 zł, co stanowi 68,29%.  
Środki przeznaczono na: 

1. Wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń: umundurowanie dla 

strażaków: 8.658,81 zł, 

2. Ekwiwalent za udział w akcjach i szkoleniach: 2.479,40 zł, 

3. Zakup materiałów i wyposażenia: zakup oleju i benzyny do samochodów i 

sprzętu, zakup akumulatora, materiały do remontu dachu  - OSP Ciółkowo, 

system alarmowania strażaków w strażnicy OSP Obryte: 15.511,32 zł, 

4. Zakup energii elektrycznej: 10.325,11 zł, 

5. Zakup usług remontowych: naprawa autopompy Magirus :  9.126,60 zł, 

6. Zakup usług: techniczne badania okresowe samochodów strażackich, remont 

dachu na garażu OSP w Ciółkowie Rządowym, legalizacja reduktorów: 

6.887,26 zł, 
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7. Ubezpieczenia samochodów oraz strażaków biorących udział w akcjach: 

8.470,89 zł. 

Razem wydatki bieżące: 61.459,39 zł. 
 
Wydatki majątkowe: 

Na plan wysokości: 263.460,00 zł poniesiono wydatki w wysokości: 194.210,00, co stanowi 73,72% 
planu, w tym na: 

1. Przebudowę strażnicy OSP w Obrytem: 30.750,00 zł – opracowanie 
dokumentacji projektowej, 

2. Dotacja celowa dla OSP Obryte na zakup samochodu ratowniczo – 
gaśniczego: 163.460,00 zł. 

Razem wydatki: 255.669,39 zł. 

 
Ad.15. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres kadencji 2014-2018. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – koniec kadencji jest podsumowaniem pracy Rady, Wójta i nas wszystkich. Najpierw 

omówię inwestycje drogowe zrealizowane w tych latach. 

W roku 2015 na remonty dróg gmina Obryte przeznaczyła kwotę  712 133,55 zł, w ramach 

której udało się wykonać przebudowę drogi gminnej dojazdowej w miejscowości Tocznabiel 

oraz przebudowę drogi gminnej Ciółkowo Rządowe – Ulaski – Sokołowo-Parcele przy 

otrzymanym dofinansowaniu 27 960,95 zł.  

W ramach środków z funduszu sołeckiego  na bieżące remonty dróg wydano 135 153,50 zł.  

Środki przeznaczono m.in. na drogi w miejscowościach: Ciółkowo Nowe, Cygany, 

Tocznabiel, remonty dróg gminnych: Płusy, Psary, Rozdziały, Sokołowo-Parcele, Sokołowo 

Włościańskie, Ulaski, Zambski Kościelne i Zambski Stare. Wykonano również remont dróg 

na  terenie sołectw Gostkowo i Gródek Nowy.  

W roku 2016 na remonty dróg gminnych gmina Obryte wydała 328 109,17  zł. W ramach tej 

kwoty udało się wykonać chodnik w Obrytem  w stronę miejscowości Sadykierz o długości               

1 km oraz zrealizować przebudowę drogi gminnej w Zambskach Kościelnych.  Wraz z 

powiatem pułtuskim zrealizowano  przebudowę drogi powiatowej nr 4407W na odcinku 

Psary – Obryte, przebudowę drogi powiatowej nr 3433W w miejscowości Bartodzieje oraz 
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przebudowę drogi powiatowej nr 3433W Gostkowo - Obryte - Gładczyn - Zatory - Popowo 

Kościelne w miejscowości Obryte. Koszt tych inwestycji to 379 775,60 zł.  

W roku 2017 na inwestycje drogowe gmina Obryte wydała 1 868 474,29 zł. W ramach tej 

kwoty przebudowano drogi gminne w miejscowościach: Zambski Stare, Sokołowo 

Włościańskie, Rozdziały – Rowy – Sokołowo Włościańskie, Wielgolas, Gródek Nowy - 

Mokrus – Ulaski oraz wykonano chodnik w miejscowości Obryte w kierunku Ciółkowa.  

W roku 2018 na inwestycje drogowe gmina Obryte wydała 3 255 619,48 zł 

W ramach tej kwoty udało się wykonać przebudowano drogi gminne w miejscowościach:  

Sokołowo Parcele – Ulaski, Bartodzieje, Obryte – Sadykierz, Tocznabiel – Ciółkowo, 

Sokołowo Włościańskie, Psary – Maliki, Kalinowo. 

W ramach środków z funduszu sołeckiego wydano 17 982,60 zł.  Środki przeznaczono                  

na budowę chodnika przy drodze gminnej  w miejscowości Sadykierz. 

W latach 2015 -2018 na infrastrukturę drogową o nawierzchni bitumicznej (asfalt) gmina 

Obryte przeznaczyła 6 544 112,09 zł. 

W latach 2015-2018 zrealizowano inwestycje związane z przebudową dróg gminnych                     

o długości około 14 km. 

Wraz z powiatem pułtuskim zrealizowano przedsięwzięcia inwestycyjne związane z 

przebudową dróg powiatowych o długości 3,7 km.  

Gmina Obryte w latach 2015 – 2018 na inwestycje drogowe pozyskała ze środków 

zewnętrznych 1 862 630,58 zł. 

Inwestycje gminne :                                    

• W 2015 r. zakończyła się budowa sali gimnastycznej przy Zespole Placówek 

Oświatowych w Obrytem. Wartość prac zrealizowanych w okresie 2012 – 2015 

wyniosła: 3 213 431,96 zł. Na realizację zadania gmina pozyskała dofinansowanie 

ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w wysokości 1 500 000,00 zł.  
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Kolejne zadania to: 

• Utwardzenie placu z kostki brukowej przed budynkiem Zespołu Placówek 

Oświatowych w Obrytem. 

• Modernizacja kotłowni w ZPO (projekt). 

• Wykonanie centralnego ogrzewania w budynku Gminnego Ośrodka Kultury                    

w Obrytem (projekt i kosztorys). 

• Zakup koparko – ładowarki na potrzeby bieżącego utrzymania dróg gminnych. 

• Wykonanie drogi dojazdowej z kostki brukowej do garaży przy świetlicy wiejskiej 

w Ciółkowie Rządowym. 

• Zakup i montaż przystanku w  Ciółkowie Nowym. 

• Zagospodarowanie placu wokół świetlicy wiejskiej w Gródku Rządowym. 

• Utwardzenie i zagospodarowanie placu wokół świetlicy wiejskiej w Ciółkowie 

Rządowym. 

• Utwardzenie drogi dojazdowej do garaży dla samochodów bojowo – gaśniczych 

OSP Obryte. 

• Część ogrodzenia boiska wiejskiego we wsi Bartodzieje. 

• Budowa boiska sportowego wraz z ogrodzeniem we wsi Ciółkowo Małe.  

2016 r. 

• Wykonanie dokumentacji projektowej na budowę sieci wodociągowej 

w miejscowości Rowy. 

• Zmodernizowanie drogi gminnej Gródek Nowy – Ulaski. 

• Zakup i montaż przystanku w miejscowości Kalinowo. 

• Budowa promu oraz zakup urządzenia napędowego do przeprawy przez rzekę 

Narew w Zambskach Kościelnych. 

• Urządzenie i ogrodzenie placu zabaw dla dzieci w Psarach. 

• Urządzenie siłowni zewnętrznej na placu zabaw w Obrytem. 

• Zakup sprzętu ratowniczo-gaśniczego, pompy pożarniczej na wyposażenie OSP 

Obryte. 

• Wykonanie ogrodzenia działki oraz boiska przy Zespole Placówek Oświatowych 

w Obrytem. 

• Zakup oczyszczalni ścieków wraz z gruntem i drogą dojazdową w Obrytem. 
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• Rozbudowa oświetlenia ulicznego w Zambskach Kościelnych, Psarach, Obrytem, 

Kalinowie i Rowach. 

• Wykonanie ogrodzenia wokół świetlicy wiejskiej w Ciółkowie Rządowym oraz 

elewacji budynku garażu OSP. 

• Urządzenie placu zabaw w Ciólkowie Małym. 

• Remont i przebudowa Wiejskiego Domu Kultury w Obrytem wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą  na cele Biblioteki Gminnej. 

2017 r. 

• Remont budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Cygany  - przy uzyskanym 

dofinansowaniu – 180 000 zł. 

• Tablice edukacyjne – plac zabaw Obryte, ZPO Obryte - koszt inwestycji                         

to 149 689,45 zł, a otrzymane dofinansowanie  (90 %) wynosi  134 720,38  zł.  

• Plac zabaw w Ciółkowie Małym. 

• Plac zabaw w Zambskach Kościelnych. 

• Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Kościelne. 

• Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Stare. 

• Budowa kotłowni olejowej pracującej na potrzeby grzewcze istniejącego budynku 

Gminnego Ośrodka Kultury. 

• Ogrodzenie i utwardzenie placu wokół świetlicy wiejskiej w Gródku Rządowym. 

• Utwardzenie nawierzchni wokół świetlicy wiejskiej w miejscowości Gródek 

Rządowy – kostka. 

• Ogrodzenie boiska wiejskiego w Bartodziejach. 

• Utwardzenie nawierzchni wokół ZPO w Obrytem – kostka. 

• Przygotowano dokumentację techniczną dotyczącą budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem.  

2018 r. 

• Zakup i montaż fontanny oraz wykonanie oświetlenia na placu zabaw w Obrytem. 

• Przebudowa strażnicy OSP w Obrytem. 

• Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Obrytem – ZPO, Urzędu 

Gminy  i Wiejskiego Domu  Kultury w Obrytem.  
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• W ramach funduszu soleckiego:  

 - Urządzenie placu zabaw przy świetlicy wiejskiej w Ciółkowie Rządowym. 

 - Adaptacja pomieszczeń w świetlicy wiejskiej w Psarach z przeznaczeniem na toalety 

 i pomieszczenie socjalne. 

 - Adaptacja pomieszczeń w świetlicy wiejskiej w Sokołowie Włościańskim                           

 z przeznaczeniem na toalety. 

 - Wyposażenie placu zabaw w miejscowości Ciółkowo Małe w sprzęt sportowy. 

 - Zakup i montaż 2 szt. znaku aktywnego B-20 na drodze gminnej w miejscowości 

 Obryte (Kolonia). 

 - Budowa chodnika przy drodze gminnej w miejscowości Sadykierz. 

 - Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Stare.  

 - Urządzenie placu zabaw wraz z ogrodzeniem w miejscowości Wielgolas.                                                                                                      

Szkoły                                                                                                                                                                                                                              

• Dla pozyskania środków dla szkół gminnych gmina Obryte korzystała z dotacji 

Ministerstwa Edukacji Narodowej, w latach 2015-2018 gmina zdobyła  561 743, 00 zł. 

• Wdrażanie reformy oświatowej w gminie Obryte przebiegło bez jakichkolwiek 

trudności. Dostosowanie sieci szkół do nowego ustroju szkolnego przebiegło w 

sposób sprawny i spokojny, jak najmniej dotkliwy i stresujący dla uczniów, rodziców                       

i nauczycieli. Żaden z pracowników szkoły nie stracił pracy.  Dziękuję Dyrekcji ZPO i 

nauczycielom za zrozumienie. Bez zmian wprowadzonych w oświacie na terenie 

gminy nie byłoby Sali gimnastycznej. Nie mieliśmy płynności finansowej. Zmiany te 

przyniosły oczekiwane efekty. Do oświaty i tak jeszcze dokładamy, ale trzeba też 

słuchać głosu społeczeństwa. W naszej gminie szkoła w Obrytem mogłaby pomieścić 

dzieci ze wszystkich szkół.  

UROCZYSTOŚCI w Gminie Obryte 

• Uroczystość ku czci poległych powstańców styczniowych w Sokołowie Włościańskim 

• Coroczna msza katyńska w kościele parafialnym w Obrytem 

• Wianki w Zambskach Kościelnych 

• Uroczystości dożynkowe 
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• Obchody rocznicy bitwy stoczonej przez Powstańców Styczniowych pod Sokołowem                             

i Cyganami 

• Uroczystość upamiętniająca poległych we wrześniu 1939 roku żołnierzy 5 Pułku 

Piechoty Legionów „Zuchowaci” 

• Jubileusz 50-lecia i 60-lecia pożycia małżeńskiego 

• 11 listopada odbywają się uroczystości z okazji odzyskania niepodległości  

• Ważnym wydarzeniem był uroczysty koncert Zespołu Artystycznego 

Reprezentacyjnego Wojska Polskiego, który w Gminie Obryte odbył się już dwa razy. 

• Dzień Strażaka  

• Dzień Dziecka  

• Uroczystość nadania imienia Kardynała Stefana Wyszyńskiego szkole w Obrytem 

Na inwestycje wydaliśmy 19,5 mln zł, na remonty bieżące dróg 1,2 mln zł, obsługa 
długu kosztowała nas 1814.000 zł, taki jest bilans naszego działania. 
To nie jest mój sukces, tylko nasz wspólny (Rada Gminy, sołtysi , pracownicy, 
mieszkańcy , Straż Pożarna. Dzięki temu, że w Radzie Gminy jest zrozumienie i 
rzeczowe myślenie, większość zadań nam się udało wykonać. Rok 2017 i 2018 jest 
bardzo dobry, cała kadencja jest bardzo owocna dla Rady i Gminy. Bardzo dużo 
środków pozyskaliśmy z zewnątrz. To pozostanie i będzie w tej gminie. Uchwały 
podejmują radni , ja jestem wykonawcą tych uchwał. Nie ma takiej wsi, żeby nie było 
nic zrobione. Może najwięcej w Obrytem zostało zrobione, ale to jest wieś gminna. 
To wszystko, co zostało zrobione, to jest nasz wspólny sukces. Nie zgodzę się ze 
stwierdzeniem, że w tej gminie nic się nie robi.  
Wszystkim dziękuję za współpracę. Panie i Panowie Radni dziękuję za współpracę 
przez te 4 lata. Myślę, że macie powód do satysfakcji, że nie zmarnowaliśmy tych 4 
lat. 
Dziękuję sołtysom za bardzo dobrą współpracę, za zrozumienie z waszej strony. 
Dziękuję kierownikom jednostek organizacyjnych, dyrektorom placówek 
oświatowych, pracownikom,  wszystkim mieszkańcom za te 4 lata współpracy. 
 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono.  
 
Ad.16 Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy oraz z 
działalności Rady Gminy za okres kadencji 2014-2018. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
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P.Mroczkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty , Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za 
okres kadencji, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie z 
działalności Komisji Rewizyjnej za okres kadencji , które stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Rychlicki – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – przedstawił sprawozdanie z 
działalności Komisji ds. Rolnictwa za okres kadencji , które stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Karczewska – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji  za okres 
kadencji, które stanowi załącznik do protokołu.  
Uwag do sprawozdań z działalności Komisji nie zgłoszono. 
P.Przew.RG przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Gminy za okres kadencji, 
które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Przew.RG wręczył podziękowanie i kwiaty Panu Wójtowi Gminy – Janowi 
Mroczkowskiemu. 
 
Ad.17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – Ad. zapytania P.Falby ) dwa razy sprawa była monitowana w sprawie drogi 
Sadykierz, ale firma jeszcze tego nie poprawiła. 
Ad. zapytania P.Borczyńskiego – sprawa była zgłaszana firmie , która montowała 
przystanek i mieli to zrobić, gdy będą w pobliżu naszej gminy, ale do tej pory nie 
dotarli. Będziemy ponawiać to zgłoszenie. 
 
Ad.18. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Osęka – sołtys wsi Sokołowo Włościańskie – przy wjeździe do kościoła w 
Sokołowie jest uszkodzony asfalt. Może jakby firma wykonująca drogę w Sokołowie 
to naprawiła. 
P.Wójt – podjedziemy i naprawimy to uszkodzenie. 
P.Chodyna – sołtys wsi Cygany - koparka na Cygany jest potrzebna, bo jak popada, 
to będzie niedobrze. 
P.Wójt – wyślemy koparkę Panie sołtysie. 
P.Borczyński – czy będzie wożony żwir na drogi. 
P.Wójt – tak, będziemy wozić.  
Szanowni Państwo. Wiadomo, że to jest nasze ostatnie spotkanie w tej kadencji. 
Cztery lata szybko minęły. Dobrze, że jest to praca zespołowa. Dlatego pragnę 
jeszcze raz wszystkim bardzo serdecznie podziękować. Dziękuję Radnym, którzy są 
organem uchwałodawczym i decydują o budżecie gminy na dany rok. Staraliśmy się 
tak zadania planować każdego roku, żeby można było je zrealizować. Atmosfera w 
Radzie Gminy była bardzo dobra. Całość działalności tej Rady jest bardzo dobra. 
Dziękuję Panu Przewodniczącemu, bo on jest tą osobą dowodzącą. Jest to młody 
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człowiek, ale sprawdził się bardzo dobrze. Dziękuję sołtysom, którzy są łącznikami 
między gminą a mieszkańcami, starałem się może nie od razu te ich wnioski i 
sprawy realizować. Współpraca z sołtysami była bardzo dobra. Dziękuję jednostkom 
organizacyjnym  za współpracę. Na ręce Pani Dyrektor ZPO dziękuję całemu gronu 
pedagogicznemu za współpracę i zrozumienie. Dziękuję Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej za współpracę, poziom życia mieszkańców bardzo się podniósł w 
stosunku do ubiegłych lat. 
Dziękuję Panu Sekretarzowi jako pracownikowi i jako radnemu powiatowemu za 
dobrą współpracę. Dzięki niemu udało nam się zrealizować inwestycje wspólnie z 
powiatem. Ponadto Sekretarz odpowiada za organizację pracy w Urzędzie. Dziękuję 
Pani Skarbnik, która bardzo dobrze prowadzi cały budżet. Wszystkim pracownikom 
również dziękuję za współpracę. Przygotowaliśmy okolicznościowe podziękowania 
dla radnych, które im wręczymy. Dziękuję także druhom strażakom za współpracę 
oraz kancelarii prawnej Pana Nieściora za obsługę prawną. 
Następnie P.Wójt odczytał treść podziękowania dla wszystkich radnych i 
przystąpiono do wręczania tych podziękowań.  
P.Dana- druh OSP Obryte – w imieniu zarządu OSP w Obrytem dziękuję Panu 
Wójtowi i wszystkim radnym za przekazane środki za zakup samochodu 
ratowniczo-gaśniczego . Na pewno to wpłynie na bezpieczeństwo gminy. Na Pana 
ręce przekazuję to podziękowanie. 
P.Wójt – bardzo dziękuję za pamięć. Jest to nasz wspólny sukces. 
 
Ad.19. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 14.15 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXXIX 
Sesji Rady Gminy Obryte. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski/ 


